



上海紧固件与技术展 SHANGHAI FASTENER & TECH SHOW

2020. 9. 23-25

上海新国际博览中心 Shanghai New International Expo Centre

同期举办 Co-located with





联通上下游企业·打造紧固件产业一站式商贸平台 join the best: Gateway to China's Fastener Market

www.fastenertradeshow.cn

主办单位 Organisers



杜塞尔多夫展览(上海)有限公司 Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd.





全球合作单位 In Cooperation with



杜塞尔多夫展览集团公司 Messe Düsseldorf GmbH









由大到强:中国紧固件人正在努力!

CHINA'S FASTENER INDUSTRY IS IN A PERIOD OF TRANSITION FROM 'LARGE' TO 'STRONG'

紧固件是国民经济各部门应用范围最广泛、使用数量最多的机械基础件,素有"工业之米"之称。中国紧固件产业经过了近几十年的发展和积累,已完成了由小到大的转变,产量居世界第一,是名副其实的生产大国和出口大国。而现在,如何"由大到强"成为了中国紧固件企业必须正视和解决的问题。

伴随着行业供给侧结构性改革和市场需求双重挑战,高端紧固件市场逐渐被打开。节能环保装备、网络基础设施和5G通讯、先进生物医疗设备、航空航天、空间基础卫星,轨道交通、海洋工程装备、智能制造、核电风电机组,新能源汽车等行业都需要大量高质量的紧固件产品,市场潜力可见巨大。

Fastener is the most widely used mechanical part in various sectors. After decades of development and accumulation, China's fastener industry has completed the transformation from small to large, and its output ranks the first in the world now. However, how to produce high quality fasteners to meet new needs of application markets has become a new challenge.

With the supply-side structural reform in China, the space of high-end fastener market is getting larger. Industries like 5G network, advanced biological and medical equipment, aerospace, rail transit, marine engineering equipment, intelligent manufacturing, nuclear power, wind power, and eco vehicles need a large number of high-quality fastener products, which reflects the huge potential for market growth.

中国紧固件应用行业发展迅猛,直接推动了紧固件需求增长 FASTENER APPLICATION INDUSTRIES ARE AT A RAPID GROWTH IN CHINA



汽车 AUTOMOTIVE

中国已成为世界最大的汽车市场。预计到2025年,中国的汽车年产量规模将达3,500万辆,其中新能源汽车销量占汽车总体销量的比例达到20%以上,混合动力汽车占比提升至20%,保持着较高的增长态势。

China has become the world's largest auto market. It's expected that by 2025, China's annual auto production will reach 35 million, among which the sales volume of new energy vehicles will account for more than 20% of the total, and the proportion of hybrid electric vehicles will increase to 20%, maintaining a high speed growth.



能源网络 NEW ENERGY

中国电力整体结构呈现"风光领跑、多源协调"态势,煤电由电量供应主体逐渐转变为电力供应主体,2035年煤电装机预计为10.2亿千瓦时。另一方面,核电容量会稳步增长,预计2035年的装机容量将达到约1.8亿千瓦时。

New energy is taking the role as main supplier of power from coal power gradually in China. The capacity of coal power is expected to be 1.02 billion kW·h in 2035. On the other hand, nuclear capacity is on a growing way steadily, to about 180 million kW·h by 2035.





城市轨道交通 PUBLIC TRANSPORTATION

随着城市化进程的逐步加速,中国政府持续加大基础设施建设力度。 至2025年,预计将有80个城市新开通市内轨道交通并投入运营,开通 城轨交通线路340条,运营线路长度将达到15,033公里。

With the gradual acceleration of urbanization, the Chinese government continues to strengthen infrastructure construction. By 2025, it's expected that 80 cities will have urban rail transit newly put into operation, and 340 lines will be opened, with a length of 15,033 km.





建筑 CONSTRUCTION

装配式建筑和钢结构产业发展势不可挡。2025年全国装配式建筑占新建建筑的比例达到30%以上,市场规模达到14,389亿元。其中,装配式钢结构住宅建筑的占比将提高至10%,可见紧固件的消耗也将随之攀升。

The development of prefabricated buildings and steel structures is unstoppable. In 2025, prefabricated buildings will account for more than 30% of new construction in China, and the market size will reach 1,438.9 billion yuan.



上海紧固件与技术展:您的不二之选

JOIN THE BEST: SHANGHAI FASTENER & TECH SHOW

为何参展 WHY EXHIBIT?

上届展会有92%的参展商对现场效果表示认可。

Fastener Shanghai 2020 与亚洲首屈一指的线缆 线材及管材行业展览会 wire & Tube China 同期 举办,为您串联起相关上下游产业链。

聚集来自全球90+国家及地区的48,000+名专业 买家,从原材料到成品紧固件,积极寻求合适的 产品及最新的解决方案。

同期举办多场论坛,集中讨论行业热点与痛点, 集思广益拓展思路,为企业发展提供战略方案。

包罗万象, 尽在 Fastener Shanghai 2020!

92% of exhibitors accepted that they benefited by attending Fastener Shanghai 2018.

Fastener Shanghai is co-located with the #1 show of wire and cable, tube and pipe products in Asia where customers and prospects from all over the world come to see you, the supplier.

Here suppliers like you will find more than 48,000 qualified eager buyers, looking for new sources and solutions to a myriad of manufacturing, processing and applications.

All in one place. All within 3 days of the expo. Reserve your booth space today!

上届展会成绩显著 THE EXCITING FACTS OF PREVIOUS EDITION

* 数据来自2018年展商及观众调查报告。

92%

参展商对综合效果 表示满意 Exhibitors were satisfied with the overall effect 85%

专业观众对其公司的采购有决策权或意见权 Visitors are decision makers or involved in decision making 94%

参展商表示会考虑 继续参展 Exhibitors indicated that they would rebook in 2020 95

海内外参观团推高了 现场的交易热情 Buyer delegations boosted the enthusiasm for live deal

全球目光聚焦到了中国市场

2018年同期举办的三展共吸引了来自91个国家和 地区的45,120位专业买家莅临,较上届增长了 6.9%。

上届前十大海外观众来源国家及地区包括:

印度22%、韩国12%、中国台湾10%、日本8%、俄罗斯5%、马来西亚4%、泰国3%、越南3%、中国香港2%、印度尼西亚2%。

The Chinese market are acquiring enormous importance for global buyers.

In 2018, all the three shows attracted 45,120 professional buyers from 91 countries and regions, up 6.9% from the previous edition.

Top 10 overseas audience in 2018 were from...

India 22%, South Korea 12%, China Taiwan 10%, Japan 8%, Russia 5%, Malaysia 4%, Thailand 3%, Vietnam 3%, China Hong Kong 2%, Indonesia 2%.

来自展商的声音 WHAT EXHIBITORS HAVE SAID...

"

这个平台是联通国内外客户的重要桥梁,我们在展期内感受最强烈的就是**来自海外的采购商对于中国紧固件产品和生产设备的旺盛需求**。

- 都江堰市超越机械制造有限公司 董事兼副总经理,宋章斌 先生

This platform is an important bridge for us to connect with clients from home and abroad. We could see strong demands for fastener products from overseas buyers during the exhibition.

 Mr. Song ZhangBin, Director and Deputy General Manager of Dujiangyan Beyond Machinery Manufacture Co., Ltd. "

我们公司每一届都有参加,和主办方已成为了老朋友。展会的综合效果不错,在短短的几天展期中,**已有多批外贸客户去我**们的工厂参观了。

- 思进智能成形装备股份有限公司 总经理助理, 王胜林 先生

We are old friend to Fastener Shanghai, keeping participation for twice. The performance is good and even some overseas buyers are on the way to our factory now.

 Mr. Wang ShengLin, Assistant to General Manager of SIJIN Intelligent Forming Machinery Company Limited

"



展品范围

PRODUCT RANGE



标准紧固件和非标件 Standard fasteners and non-standard fasteners

螺栓、螺母、螺钉、螺柱、牙 条、销、铆钉、垫圈、挡圈、 组合件和连接副、焊钉、冲压 件、车床件、喉筛、创新和非 标产品。

Bolts, nuts, screws, studs, threaded rods, pins, rivets, washers, retaining rings, assembly and connection. welding nails, stamping parts, lathe parts, hose clamps, innovative and non-standard products.



行业应用紧固件 Fastener applied in various industries

汽车、摩托车、机械、高铁、 建筑、钢结构、五金、电子电 器、航空航天、风电、船舶等 行业应用紧固件。

Fasteners used for automobiles, motorcycles, machinery, rail transit, building, steel structure, hardware, electronics and electrical appliance, aerospace, wind power, nuclear power, ships, etc.



紧固件制造技术 Manufacturing technologies of fasteners

冷镦机、成型机、打头机、搓丝 机、滚丝机、攻牙机、组合机、 研磨机、铣槽机、振动盘、热处 理设备、表面处理设备、拉丝设 备。

Cold headers, molding machines, heading machines, thread rolling machines, thread rollers, tapping machines, combination machines, grinding machines, milling machines, vibrating plates, heat treatment equipment, surface processing equipment, wire drawing equipment.



紧固件相关配套 Supporting facilities of fasteners

模具、表面处理、原材料、五 金工具、检测设备及测量仪器、 筛选机、包装设备、计算机软 件、其它工厂设备。

Molds, surface treatment, raw materials, hardware tools. testing equipment and measuring equipment. screening machines, packing units, computer software and other equipment.

观众来自的行业

BUYERS FROM FOLLOWING INDUSTRIES WILL VISIT...



机械行业 Machinery Industry





建筑行业 Construction Industry



军工行业 Military Industry



船舶制造业 Ship Building Industry



风电行业 Wind Power Industry



石油化工 Petrochemical Industry



电子电器 Electronic Appliance Industry



五金行业 Hardware Industry



轨道交通 Rail Transit Industry



航空航天 Aerospace Industry



仪器仪表 Instruments and Apparatuses Industry



专业贸易 Professional Trade Industry



测控相关 Measurement and Control Industry



其他 Others





一流的展示空间,同期三展覆盖12个主题展馆

12 THEME HALLS PROVIDE 112,500 SQM EXHIBITION SPACE







wire China + Tube China Show Dates 展期 2020. 09. 23 - 26



wire China 线缆线材展

W1-W5/OW6-8



Tube China 管材展

E1-E3

支持机构

SUPPORT ASSOCIATIONS





























* 以上仅为部分支持机构 Associations listed above are only some of the supporters.

合作媒体

MEDIA PARTNERS





























































重要信息

IMPORTANT INFORMATION

2020. 9. 23-25 (周三Wed. - 周五Fri.) 上海新国际博览中心 (上海市浦东新区龙阳路2345号) Shanghai New International Expo Centre 2345 Longyang Rd., Pudong, Shanghai, China

2020. 9. 21-22 展位搭建 Build-up

2020. 9. 23-25 展会开放 Duration of trade fair

2020. 9. 25 撤离展会 Dismantling

www.fastenertradeshow.cn

联系我们,即刻锁定您的展位 CONTACT US TO LOCK YOUR BOOTH

杜塞尔多夫展览(上海)有限公司 Messe Düsseldorf (Shanghai) Co., Ltd. 曹莉芳 女士 / 王菲菲 女士 Ms. Mary Cao / Ms. Faye Wang 电话Tel.: +86 21 6169 8369 / 8373

电话 lel.: +86 21 6169 8369 / 8373 电邮Email: mary.cao@mds.cn / faye.wang@mds.cn 金蜘蛛传媒 China Fastener Info 曾楚君 女士 / 胡丽斯 女士 Ms. Betty Zeng / Ms. Alice Hu 电话Tel.: +86 20 3886 1363 电邮Email: tradeshow@jzzfastener.com



